
Digitalt styrelsemöte för Svenska Highland Cattle föreningen 

11 oktober 2022 kl.20.15 

Närvarande: Eva Karlsson, Camilla Westdahl, Karl Jorlén, Kent Svensson, Lena Sixtensson 

  

1. Dagordning, godkänd 

2. Föregående protokoll 2022-09-20, godkänt och läggs med handlingarna. 

3. Reflektion från digitalt medlemsmöte 2022-10-04. Lenas anteckningar, Givande och intressant 
möte. Bra uppslutning endast nån som föll ifrån. Hoppas på fler givande möten. Tittar igenom 
anteckningarna och tar upp intressanta ämnen. 

4. Elmia; tröjorna har kommit, foldrarna är klar.  

Onsdag, Louise (Astrid) och Karl och Sanna (Eva),  
Torsdag, Eva och Kent (ev. Paula/Anders),  
Fredag Juha och Lena och ev. Sofia.  
Har vi en kviga till lotteriet? Där vinnaren får välja en ras. Det behövs stambok + bild laminerat. 
Camilla erbjuder en 1 årig kviga. 
Affisch om medlemsavgift och att de gäller tom 2023 (laminerad) om de löser medlemskap under 
Elmia.  
Bildspel hjälper Louise till med.  
Eva fixar kaffe/te & dunkar med vatten.  
Papper och penna.  
Gå igenom ”Highlandlådan”, Highland skinnet finns där. Förlängningssladdar ska finnas i lådan. Även 
duk till pulpeten. 
Skruvdragare och stege/pall. Eva tar med 
Säckakärra. Eva tar med. 
Godis. Eva har ordnat och om det inte räcker finns det självklart att köpa mer på tex Dollar, ÖB eller 
nåt. 

5. Övriga frågor; Åkes dokument angående om hur vi värderar våra djur, som vi fått på mailen. Läggs 
på hemsidan och på FB med hjälp av Kent och Camilla. Mycket bra skrivet.  

6. Nästa möte blir tisdag 8 november 20:15  
Utvärdering av Elmia + ta upp digitala medlemsmötet. 


